Irregular verbs – Onregelmatige werkwoorden –  H3


WERKWOORDEN WAARBIJ ALLE VORMEN HETZELFDE ZIJN
	kosten
	cost
	cost
	cost

	snijden
	cut
	cut
	cut

	slaan, raken
	hit
	hit
	hit

	pijn doen
	hurt
	hurt
	hurt

	laten 
	let
	let
	let

	neerzetten 
	put
	put
	put

	dichtdoen 
	shut
	shut
	shut

	lezen
	read
	read
	read



WERKWOORDEN WAARBIJ DE 2e VORM EN 3e VORM HETZELFDE ZIJN
(d ( t)
	zenden, versturen
	send
	sent
	sent

	doorbrengen,uitgeven
	spend
	spent
	spent

	bouwen 
	build
	built
	built


(klinker valt weg en   + t  wordt toegevoegd)
	houden 
	keep
	kept
	kept

	slapen 
	sleep
	slept
	slept


(middelste klinker verandert)
	krijgen 
	get
	got
	got

	zitten 
	sit
	sat
	sat

	winnen 
	win
	won
	won


(de eerste twee letters blijven hetzelfde)
	voelen 
	feel
	felt
	felt

	verlaten, vertrekken 
	leave
	left
	left

	ontmoeten
	meet
	met
	met

	verliezen 
	lose
	lost
	lost


(eindigend op –ought)
	brengen 
	bring
	brought
	brought

	kopen 
	buy
	bought
	bought

	vechten 
	fight
	fought
	fought

	denken 
	think
	thought
	thought


(eindigend op –aught)
	pakken, vangen
	catch
	caught
	caught

	lesgeven 
	teach
	taught
	taught



ONREGELMATIGE VORMEN (2e en 3e VORM HETZELFDE)
	verkopen 
	sell
	sold
	sold

	vertellen
	tell
	told
	told

	vinden 
	find
	found
	found

	hebben 
	have
	had
	had

	horen 
	hear
	heard
	heard

	vasthouden 
	hold
	held
	held

	zeggen 
	say
	said
	said

	betalen
	pay
	paid
	paid

	maken 
	make
	made
	made

	staan 
	stand
	stood
	stood

	begrijpen 
	understand
	understood
	understood


WERKWOORDEN ( 2e VORM EN 3e VORM VERSCHILLEND)
(3e  vorm is 2e vorm + n)
	breken 
	break
	broke
	broken

	kiezen 
	choose
	chose
	chosen

	spreken 
	speak
	spoke
	spoken

	stelen 
	steal
	stole
	stolen

	wakker worden
	wake
	woke
	woken


(o ( i, eindigend op - en)
	autorijden 
	drive
	drove
	driven

	rijden (fiets/paard)
	ride
	rode
	ridden

	schrijven 
	write
	wrote
	written

	slaan 
	beat
	beat
	beaten


(3e vorm = 1e vorm + en of + n)
	eten 
	eat
	ate
	eaten

	vallen 
	fall
	fell
	fallen

	geven 
	give
	gave
	given

	zien 
	see
	saw
	seen

	nemen 
	take
	took
	taken


(2e vorm klinker verandert in "e" / 3e vorm klinker verandert in "o")
	blazen 
	blow
	blew
	blown

	groeien 
	grow
	grew
	grown

	weten 
	know
	knew
	known

	vliegen 
	fly
	flew
	flown


(2e vorm klinker "a"  ( 3e vorm klinker "u")
	beginnen 
	begin
	began
	begun

	drinken 
	drink
	drank
	drunk

	zwemmen 
	swim
	swam
	swum

	bellen 
	ring
	rang
	rung

	zingen 
	sing
	sang
	sung

	rennen, hardlopen
	run
	ran
	run

	zinken
	sink
	sank
	sunk


(2e vorm klinker "a"  ( 3e vorm klinker "o")
	komen 
	come
	came
	come

	worden 
	become
	became
	become



WERKWOORDEN DIE NIET ONDER BOVENGENOEMDE REGELS VALLEN
	doen, maken
	do
	did
	done

	gaan 
	go 
	went
	gone

	vergeten 
	forget
	forgot
	forgotten

	dragen (kleren enz.)
	wear
	wore
	worn

	kunnen
	can
	could
	been able to

	zijn
	be
	was/were
	been
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